

《单词百科:readability是什么意思?readability怎么发音?readability的解释和用法》

英语单词readability是什么意思?readability怎么读?readability怎么发音?简答网为您整理了readability的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



readability怎么读

readability的读音:[ri:d 'b l t]

readability的意思

1、n.易读，可读性;

readability的近义词

1、legibility n.易读性，易辨认，易理解;清晰度;

readability的双语例句

1、Assessing Validity of Fry's Readability Formula and Implications for English Reading Teaching.

Fry文章难度测试公式的有效性及与英语阅读教学的联系.

2、Appropriate use of habitual sayings can increase an article's readability.

惯用语用好了能够增强文章的可读性.

3、This saves space and improves readability.

这样可以节省很多空间,并且易于阅读.

4、The intermediate language has a good readability, generality and comprehensibility.

转换所得中间语言可读性较强,具有通用性且易于理解.

5、A Strategic Study on the Library CD-ROM's Long-Term Readability.

馆藏CD-ROM 长期可读的策略研究.

6、Rectangles and lines enhance the readability of a lengthy form or report.

矩形和直线使内容较长的窗体或报表变得更加易读.

7、Keep It'simple! By overdoing an icon , it loses it purpose and readability.

尽量简约! 过度修饰将使原有含义偏失,使识别性变差.

8、System uses C language program and shown good readability and portability.

系统采用C语言编程,可读性和可移植性强.

9、Readability Research of Letter Words in News Language in Our Country.

我国新闻语言中字母词的易读性研究.

10、Symbolises: readability and stability, the hearth, home and the earth.

象征: 可读性和稳定, 壁炉、民政、地球.

11、An Analysis of the Elements of the Literature Readability.

文学作品的易读性要素分析.

12、Readability : The ease with which a passage can be read and understood.

可读性: 整段文字的容易阅读及理解的程度.

13、Readability is enhanced by improving the visual presentation of text.

可读性,是提高,改善视觉效果的文字.

14、The adoption of the layer structure simplified models and improved the readability.

同时层次化结构的采用简化了模型和提高了可读性.

15、Readability refers to how easily the developer can comprehend the source code.

可读性是指程序源代码被人理解的难易程度.

以上是简答网为您整理的readability怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更

多关于re

adability的用法、

readability的释义、readability的相

关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/readability>